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Osadní qýbor Maxičky * zápis ze zasedání osadního výboru konaného 27.X.2.ZCI23

Přítomni:
Milan Houštecký
šárka frlarkvartová
Dagmar Toncarová
šárka vavřičková
Libuše Homolová

F}r*pJrnm:

1. Zahájení
7, Zhodnocení činnosti
3. Úkoly pro členy Osadního výboru Maxičky {dále jen ,,OVM")
4, Ukončení

1. Zahájení

PředsetJa OVM Milan Houštecký zahájil zasedáníOVM v 17:00 hod

2, Zhodngcení činnosti

Předseda OVM Milan Houštecký poděkoval všem členům OVM za jejich činnost a uplynulý rok zhodnotil pozitivně.
Př€stoÍe se nepodařilo splnit všechny zadané úkoly, činnost OVM má svůj smysl a pokračování činností v dalším roce je
nezbytné, Hlavní činností zůstává podpora kornunity, pořádání společenských akcí a sousedských setkání, Předseda
OVM ocenil konání Mikulóšské nadítky pro místní děti a Ádvenťn í posezení u lavičky, které bylo spojeno s pietou za
zemřelé pCI stř€lbě na FF UK.

3. Úkoly

a} Jednání s Městskou policií Děčín ohledně zlepšení hlídkové činnosti - OVM bere na vědcmí, že Mp má
diouhodobý podstav strážníků a její hlavní činností je zajištění bezpečnosti ve městě, řešení dopravní
problematiky, která pro MP oproti obecné bezpečnosti, není prioritou, je nyní vedlejší činností, Přesto OVír4 bude
dál monitorovat stav dopravní situace v rněstské části Maxičky"

b} Ř*šení dopravní situace v rněstské části fu4axičky, v.!ezd, průjezd, parkování. Vyznačení povolených míst
k parkování, určení způsobu parkování- nadále sledujeme v,ývoj. Magistrát města Děčín přislíbiljednat s Lesy ČR
o možnosti využití j§jich pozemku k parkování turistů.

c} Oprava kornunikací, kteŤé jsou v havarijním stavu * velmi vysoké nebezpečí úrazu a poškození zdraví osob či
rnajetku {vozidel}. Nemáme informace, zda byla oficiálně ukončena akce JAW.cr s.r.o,, Milan Houštecký
a Šárka t\,4arkvartová budou pokračovat v jednání s odborem komunikací 0 nutnosti opi,av,

d} Jednání s Lesy ČR v těchto záležitostech - vyvolat jednání v těchto záležiťostech:
* již nadále neužívat obecní komunikace pro příjezd těžké lesnické techniky a voridel samovýrobců dřeva *

poškození kamunikacíje r velké části způsobené nadměrným zatížením

- odstranění následků těžby dřeva - v okolí zástavby a na turistických trasách se nachází několik vysokých
hromad suchých větví a klestí, hrozí neberpečí úrazu kolemjdoucích a požáru, v době konání schůze probíhá
zásah HZS nedaleko Maxiček {požár v okolí České brány)
oprava rozježděných a rorblácených cest.

e) Kontejnery na tříděný odpad - zvelebení současného umístění, popř. přesun na jiné místo {nevhodně na točně
MHD vedle autobusové zastávky}, dále zaštiťuje Šárka Vavřičková.
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Nové úkoly

a) Na příŠtí zasedání OVM pozvat náměstka primátora města pro rozvoj města a lT lng. Ondřeje Smíška {Náš Děčín}
- zajistí Libuše Homolová.

b) Nastudovat Plán zimní údržby 2aZ3 2024, především způsob údržby komunikací v městské části Maxičky -
stížnost obyvatel horní části na probíhající údržbu - zajistí Šárka Markvartová.

4. Ukončení

Termín dalŠÍho zasedání bude stanoven dle možností náměstka primátora lng. Sm§ka, tj. čas a místo konání budou
upřesněny, Jednání OVM bylo ukončeno v 18:00 hpd.

Dne 27. prosince 2023 zapsala Libuše Homolová

§chválit předseda OVM Milan Houštecký;
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